
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 117
Forslag til lov om ændring af årsregnskabsloven og forskellige andre love.
(Reduktion af administrative byrder, tilpasning til de internationale regnskabs-
standarder, gennemførelse af det nye regnskabsdirektiv, ændringer til gen-
nemsigtighedsdirektivet m.v.).
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 10
Ministeren bedes uddybe baggrunden for den angivne forventede besparelse
på 300 mio. kr. set i lyset af Dansk Erhvervs udtalelse til Finans.dk den 25.
november 2014: ”Vi har vanskeligt ved at se fordelene ved forslaget. Som ud-
gangspunkt er vi selvfølgelig altid for byrdelempelser, men her er der tale om
at reducere årsregnskabsoplysninger, som stadig vil blive efterspurgt. Så når
dagen er omme, er resultatet det samme for virksomhederne.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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